銘傳大學107年12月22日(星期六)學生交通車時刻表
※本時刻表僅107年12月22日實施
台一省道路線：三重(菜寮)至桃園校區行車路線及時刻表(九久)
行車路線：
三重菜寮（重新路四段39號台灣銀行前）→湯臣（中興街口公車站牌）→新莊國中（新莊區公所前）→輔仁大學（捷運站1號出口）→丹鳳（丹鳳陸橋下）→迴龍（捷運站1號出口）→龍華科大（7-11便利商店前）→桃園校區
時刻表
	菜寮 
	湯臣 
	新莊 
國中 
	輔仁 
大學 
	丹鳳 
	迴龍 
	龍華 
科大 
	桃園 
校區 

	07:00 
	07:05 
	07:10 
	07:15 
	07:18 
	07:23 
	07:27 
	07:50 

	08:00 
	08:05 
	08:10 
	08:15 
	08:18 
	08:23 
	08:27 
	08:50 

	11:45 
	11:50 
	11:55 
	12:00 
	12:03 
	12:08 
	12:12 
	12:35 

	



備註

	1.各站時刻僅為預估到站時間，請同學提早5分鐘候車。
2.票價：菜寮、湯臣↔桃園校區往、返單程【60元】 
          新莊、輔仁大學↔桃園校區往、返單程【40元】 
          丹鳳↔桃園校區往、返單程【30元】
       迴龍、龍華科大↔桃園校區往、返單程【20元】
請提前至桃園校區行政聯合辦公室或第一學生宿舍旁走廊購票機買票，恕不接受現金和悠遊卡乘車。
3.桃園校區停車地點：設計大樓
4.如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題，請電洽九久通運聞經理(02)89238822或
 0931158345；總務組黃組長(03)350-7001分機3120或吳惠子小姐分機3732。


台一省道路線：桃園校區至三重菜寮(台北車站)行車路線及時刻表(九久)
行車路線：
桃園校區→龍華科大（安得福藥局前）→迴龍站（高財生社區前）→雙鳯富國路口（中國信託前）→丹鳳(中正路751號前）→輔仁大學（捷運站公車站牌）→新莊國中(地球村美語前）→湯臣(中興街口公車站牌、重仁診所前）→三重菜寮（捷運站公車站牌）→台北車站
時刻表
	搭車時間 
	星期 
	車輛數 

	12:10→12:15(備註1) 
	六
	1

	16:00
	
	1

	
備註
	1. 12:10分於資管大樓處乘車；12:15分於郵局代辦所旁候車亭乘車。
2.票價：菜寮、湯臣↔桃園校區往、返單程【60元】 
          新莊、輔仁大學↔桃園校區往、返單程【40元】 
          丹鳳↔桃園校區往、返單程【30元】
       迴龍、龍華科大↔桃園校區往、返單程【20元】
請提前至桃園校區行政聯合辦公室或第一學生宿舍旁走廊購票機買票，恕不接受現金和悠遊卡乘車。
3.桃園校區乘車地點：郵政代辦所旁邊


台二省道(國道)路線：桃園校區往返台北車站、台北校區（劍潭）行車路線及時刻表(九久)
行車路線：
●台北校區（校區公車站、劍潭捷運站1號出口）→台北車站-天成飯店（六國麵包坊前）→桃園校區
●桃園校區→台北車站-天成飯店（六國麵包坊前）→台北校區（校門口）
時刻表
	台北校區、台北車站→桃園校區 
	桃園校區→台北車站
	桃園校區→台北校區 

	台北校區(備註4) 
(校區公車站) 
(劍潭捷運站1號出口) 
	台北車站-天成飯店 
（六國麵包坊前） 
	郵政代辦所旁邊

	06:40
	1(車輛數)
	07:00
	1(車輛數)
	12:10→12:15  1(車輛數) (備註5)

	07:30
	1
	07:55
	1
	       16:00  1(車輛數) (備註5)

	11:20 
	1 
	11:35 
	1 
	
	
	
	

	備註

	1.上表為各起站發車時刻表，搭車同學請提早5分鐘候車。
2.票價：台北校區、台北車站↔桃園校區60元/單程【請提前至桃園校區行政聯合辦公室或第一學生宿舍旁走廊購票機買票，恕不接受現金和悠遊卡乘車。】
3.台北校區→桃園校區發車時間以校區公車站為起站，劍潭捷運站1號出口抵達時間約晚
5-10分鐘左右（視迴轉時間為準），請搭車同學依校區公車站發車時間等候。 
4.如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題，請電洽九久通運聞經理(02)89238822或
 0931158345；總務組黃組長(03)350-7001分機3120或吳惠子小姐分機3732。
5. 12:10分於資管大樓處乘車；12:15分於郵局代辦所旁候車亭乘車；經台一省道至三重(菜寮)台北車站劍潭捷運站



台一省道路線直達車：迴龍捷運站1號出口↔桃園校區(桃園客運)
行車路線：迴龍捷運站1號出口↔桃園校區
時刻表
	迴龍捷運站
↓
桃園校區 
	桃園校區 
↓
迴龍捷運站 

	07：20
	12：20
	07：50
	13：10

	08：20
	15：30
	08：50
	16：00

	09：30
	16：40
	10：00
	17：10

	11：30
	
	12：20
	

	備註 
	1. 請搭乘者提早5分鐘候車。
1. 乘車處：迴龍捷運站1號出口(來程)、郵政代辦所(回程)。
1. 票價：刷卡&現金一律18元/單程(刷卡無折扣優惠)。
1. 如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運總站  
(03)363-1060、(03)362-5100



林口線直達車：文化二路華夏飯店↔桃園校區(桃園客運)
行車路線：華夏飯店(文化二路10-3號)↔桃園校區
時刻表
	華夏飯店(文化二路10-3號)→桃園校區
	桃園校區→文化二路華夏飯店

	07：15
	17：10

	備註
	1. 請搭車者提早5分鐘候車。
1. 乘車處：文化二路華夏飯店(來程)、桃園校區設計大樓(回程)。
1. 票價：刷卡&現金一律18元/單程(刷卡無折扣優惠)。
4. 如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運總站   
   (03)363-1060、(03)362-5100。


中和土城三峽路線直達車(來程)：中和景安捷運站→桃園校區(億泰通運公司)
行車路線：
中和景安捷運站(雄獅旅行社門口前*景安路130號)→土城捷運站1號出口(金城公園)→永寧捷運站4號出口(全家門口*中央路三段76巷口)→台北大學門口(斜對面7-11店門口)→桃園校區
時刻表
	中和景安捷運站(雄獅旅行社門口)
	土城捷運站1號出口
	永寧捷運站4號出口
	台北大學門口斜對面7-11店門口
	桃園校區

	06:35
	07:00
	07:05
	07:25
	08:00



中和土城三峽路線直達車(回程)：桃園校區→中和景安捷運站(億泰通運公司)
行車路線：
桃園校區→台北大學門口旁站牌→永寧捷運站→土城捷運站→中和景安捷運站
時刻表
	桃園校區
	台北大學門口旁
站牌
	永寧捷運站
	土城捷運站
	中和景安捷運站

	17:10 
	

	備註
	1.請搭車者提早5分鐘候車。
2.乘車處：中和景安捷運站(來程)、桃園校區設計大樓(回程)。
3.票價：中和40元，土城三峽30元/單程(不提供刷卡及付現金，請至總務組購票，時間:每日08:20~16:40)
4.如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題，請洽詢億泰通運有限公司(02)2212-8181。



承辦人:桃園行政處總務組  吳惠子 分機3732

Ming Chuan University Student Shuttle Bus Schedule on December 22, 2018
※This schedule is only effective on December 22, 2018.
Provincial Highway 1 Route Direct Bus: Sanchong (Cailiao)←→ MCU Taoyuan Campus (Jiu Jiu Bus)
Route:
[bookmark: _GoBack]Sanchong Cailiao (No.39, Sec. 4, Chongxin Rd. in front of Bank of Taiwan) → Tang-Chen (Zhong-Xing St. corner bus stop) →Hsin-Chuang Jr. High School (in front of Hsin-Chuang District Office) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station exit 1) → Dan-Feng (Under Dan-Feng Bridge) → Huilong (bus stop for MRT station exit 1) → Lunghwa University of Science and Technology (in front of 7-11 convenience store) → MCU Taoyuan Campus
Bus Schedule
	Cailiao 
	Tang- 
Chen 
	Hsin-Chuang Jr. High School 
	Fu Jen Catholic University 
	Dan- 
Feng 
	Huilong 
	Lunghwa Univ. of Science and Technology 
	Taoyuan Campus 

	07:00 
	07:05 
	07:10 
	07:15 
	07:18 
	07:23 
	07:27 
	07:50 

	08:00 
	08:05 
	08:10 
	08:15 
	08:18 
	08:23 
	08:27 
	08:50 

	11:45 
	11:50 
	11:55 
	12:00 
	12:03 
	12:08 
	12:12 
	12:35 

	





Notes
	1. The arrival time at each stop is estimated for your reference only. Students   
  who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time. 
2. Ticket fare: 
    Cailiao, Tang-Chen↔Taoyuan campus【one-way ticket: 60NTD】 
    Hsin-Chuang, Fu Jen Catholic University↔Taoyuan campus【one-way ticket: 
   40NTD】 
    Dan-Feng, ↔Taoyuan campus【one-way ticket: 30NTD】 
   Huilong, Lunghwa Univ. of Science and Technology↔Taoyuan campus  
  【one-way ticket: 20NTD】
Please buy tickets at the administrative office on Taoyuan campus or at the ticketmachine in the corridor next to First Dormitory. Cash payment and Easy Card are not accepted
3. Pick-up location on Taoyuan Campus: In front of Design Building.
4. If the bus is late for more than 15 minutes or when there are any problems, please contact Mr. Wen, the General Manager of Jiu Jiu Bus at (02)89238822 or 0931158345; Mr. Huang,the Section Chief of Taoyuan General Affairs Section at (03)350-7001 Ext.3120, or Ms.Wu, Hui-Tzu Ext.3732.


Provincial Highway 1 Route: Taoyuan campus → Sanchong Cailiao (Taipei Main Station) (Jiu Jiu Bus)
Route:
MCU Taoyuan Campus → Lunghwa University of Science and Technology (in front of An-de-Fu drug store) → Huilong (in front of Kao-Tsai-Sheng community) → Shuangfeng Rd. and Fuguo Rd. intersection (in front of Chinatrust Bank) → Dan-Feng (in front of No. 751 Zhong-Zheng Rd.) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station) → Hsin-Chuang Jr. High School (in front of Global Village Organization ) → Tang-Chen (Zhong-Xing St. corner bus stop, in front of ChungJen Clinic) → Sanchong Cailiao (bus stop for MRT station) → Taipei Main Station
Bus Schedule
	Departure time 
	Day 
	Number of Buses Operating 

	12:10→12:15 (Note 1)
	六
	1

	16:00
	
	1

	


Notes 
	1. 12:10 pm: Pick-up location is in front of Information & Management Building
  12:15 pm: Pick-up location is at the Bus Station in front the on-campus Post Office
2. Ticket fare: 
    Cailiao, Tang-Chen↔Taoyuan campus【one-way ticket: 60NTD】 
    Hsin-Chuang, Fu Jen Catholic University↔Taoyuan campus【one-way 
   ticket: 40NTD】 
    Dan-Feng, ↔Taoyuan campus【one-way ticket: 30NTD】 
   Huilong, Lunghwa Univ. of Science and Technology↔Taoyuan campus  
  【one-way ticket: 20NTD】
Please buy tickets at the administrative office on Taoyuan campus or at the ticketmachine in the corridor next to First Dormitory. Cash payment and Easy Card are not accepted
3. Pick-up location on Taoyuan Campus: Next to Post Office


Provincial Highway 2 Route (Round Way Bus): Taoyuan Campus ←→ Taipei Main Station, Taipei Campus (Jian-Tan) (Jiu Jiu Bus)
Route:
● Taipei campus (Bus stop at University Gate, MRT Jian-Tan Station Exit 1 bus stop) → Cosmos Hotel Taipei, Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery) → MCU Taoyuan campus 
● Taoyuan campus →Cosmos Hotel Taipei, Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery) → Taipei campus (University Gate)
Bus Schedule
	Taipei campus、Taipei Main Station →Taoyuan campus 
	Taoyuan campus →Taipei Main Station 
	Taoyuan campus →Taipei campus 

	Taipei campus (Note 4) 
(Bus stop at University Gate) 
(Jian-Tan Station Exit1) 
	Cosmos Hotel Taipei, Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery )
	Next to Post Office

	06:40
	1(Number of Buses Operating)
	07:00
	1(Number of Buses Operating)
	12:10→12:15  1(Number of Buses Operating) (Note 5)

	07:30
	1
	07:55
	1
	16:00  1(Number of Buses Operating) (Note 5)

	11:20 
	1 
	11:35 
	1 
	

	Notes
	1. Above is the departure timetable. Students who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
2. Ticket fare: One-way ticket: 60 NTD from Taipei campus and Cosmos Hotel Taipei-Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery ) to Taoyuan campus.  (Buy tickets at the administrative office on Taoyuan campus or at the Ticket machine in the corridor next to First Dormitory.
3. The departing point of buses from Taipei campus → Taoyuan campus is the public bus stop at the campus entrance. It will take 5-10 minutes to arrive at Jian-Tan Station Exit 1 (depending on the time for making U-turns). Please arrive at the bus stop before the posted departure time for the campus bus stop.
4. If the bus is late for more than 15 minutes or when there are any problems, 
please contact Mr. Wen, the General Manager of Jiu Jiu Bus at (02)89238822 or 
0931158345; Mr. Huang, the Section Chief of Taoyuan General Affairs Section at 
(03)350-7001 Ext.3120, or Ms. Wu, Hui-Tzu Ext.3732.
5. 12:10 pm: Pick-up location is in front of Information & Management Building
12:15 pm: Pick-up location is at the Bus Station in front of the on-campus Post 
Office. Through Provincial Highway 1 to Sanchong Cailiao  Taipei Main Station 
MRT Jiantan Station.


Provincial Highway 1 Route direct Bus: Exit 1 of MRT Huilong Station ↔MCU Taoyuan Campus  (Taoyuan Bus)
Route: Exit 1 of MRT Huilong Station ↔ MCU Taoyuan Campus
Bus Schedule
	 Exit 1 of MRT Huilong Station
↓
MCU Taoyuan Campus
	MCU Taoyuan Campus
↓
Exit 1 of MRT Huilong Station

	07：20
	12：20
	07：50
	13：10

	08：20
	15：30
	08：50
	16：00

	09：30
	16：40
	10：00
	17：10

	11：30
	
	12：20
	

	Notes
	1.Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
2.Bus Stops: Exit 1 of MRT Huilong Station (to MCU Taoyuan Campus); Post Office on Taoyuan Campus (to Exit 1 of MRT Huilong Station)
3.Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash and card payment; no discount for card payment. 
4. If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (03)363-1060, (03)362-5100, Taoyuan Bus Station.



Linkou Direct Bus: Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd. ↔ MCU Taoyuan Campus (Taoyuan Bus)
Route: Highness Hotel on No. 10-3, Wenhua 2nd Rd. ↔ MCU Taoyuan Campus
Bus Schedule
	Highness Hotel on No. 10-3, Wenhua 2nd Rd. → MCU Taoyuan Campus
	MCU Taoyuan Campus →Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd.

	07：15
	17：10

	

Notes
	1.Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
2.Bus Stops: Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd. (to MCU Taoyuan Campus); Design Building on Taoyuan Campus (to Taoyuan Train Station)
3.Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash and card payment; no discount for card payment.
4.If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (03)363-1060, (03)362-5100, Taoyuan Bus Station



Zhonghe, Tucheng, and Sanxia Route Direct Bus (to Taoyuan Campus): Zhonghe MRT Jingan Station→ Taoyuan Campus (Yi-Tai Bus)
Route:
Zhonghe MRT Jingan Station (in front of Lion Travel Company-No. 130, Jingan Rd.) → Tucheng MRT Station Exit 1 (Chin-Chen Park) → Yongning MRT Station Exit 4 (Family Mart* Lane 76, Sec. 3, Zhong Yang Rd.) → 7-11 diagonally across from National Taipei University→ MCU Taoyuan Campus
Bus Schedule
	Zhonghe MRT Jingan Station (in front of Lion Travel Company-No. 130, Jingan Rd.)
	Tucheng MRT Station Exit 1
	Yongning MRT Station Exit 4
	7-11 diagonally across from National Taipei University
	MCU Taoyuan Campus

	06:35
	07:00
	07:05
	07:25
	08:00



Zhonghe, Tucheng, and Sanxia Route Direct Bus (Return Bus): MCU Taoyuan Campus →Zhonghe MRT Jingan Station (Yi-Tai Bus)
Route:
MCU Taoyuan Campus → Bus Stop next to National Taipei University→ Bus Stop across from En Chu Kong Hospital→ Yongning MRT Station→ Tucheng MRT Station→Zhonghe MRT Jingan Station
Bus Schedule
	MCU Taoyuan Campus
	Bus Stop next to National Taipei University
	Yongning MRT Station
	Tucheng MRT Station
	→Zhonghe MRT Jingan Station

	17:10 
	

	


Notes
	1. Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
1. Bus Stops: Zhonghe MRT Jingan Station (to MCU Taoyuan Campus); Design 
Building on Taoyuan Campus (Return Bus)
1. Ticket fare: One-way ticket: 40 NTD to Zhonghe and 30NTD to Tucheng (Please 
directly go to Taoyuan General Affairs Section to buy tickets during the period 
from Monday to Friday, 08:20~16:40.)
1. If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please 
contact (02)2212-8181, Yi-Tai Transportation Company LTD.


General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Zi Ext: 3732
